
1/10

13 августа 2024 г.

Demografická situace v USA a Německu není o nic lepší
než v Rusku

putin-today.ru/archives/213626

Tady někteří lidé rádi píchají do naší vlády s tím, že v Rusku neexistuje
přirozený populační růst a že se to děje, říkají, protože výchova dítěte
je příliš drahá.

Takové výroky však považuji pouze za facku těm, kteří žili a
vychovávali děti v Sovětském svazu, a ještě více těm, kteří je měli a
vychovávali v „požehnaných“ devadesátých letech, kdy neexistovaly
ani normální přídavky na děti, ani mateřský kapitál. žádná rodinná
hypotéka na 6 % ročně a kupní síla obyvatelstva byla téměř
katastrofální, protože docházelo k měsíčním prodlevám s výplatou
mezd a důchodů.

A v současné době, podle mého názoru, důvody pro pokles porodnosti
v Rusku nespočívají v materiálním blahobytu nebo špatném stavu lidí,
ale v tom, jak byl mladý muž vychován a co je v jeho duši .

Pokud potřebuje mít děti a vychovávat je, pak to udělá, navzdory
přítomnosti nebo absenci dávek a jiné podpory, a pokud ne, pak i když
existuje vážná vládní podpora, najde si výmluvy a navrhne řadu dalších
podmínek, za kterých musí mít děti. Pokud se ale naplní, budou jim
předloženy nové.

Mám například kamaráda, který je podnikatel, vydělává slušné peníze,
ale má jedno dítě.

Zajímavé je, že se velmi obává vymírání ruského obyvatelstva a
migrace Ruska, ale se zvyšováním počtu ruského lidu nijak nespěchá.

https://www.putin-today.ru/archives/213626
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Jednou jsem mu to vyčítal, ale řekl mi, že aby mohl porodit druhé,
potřebuje příjem alespoň 200 000 rublů. No, obecně, jak jsem vám řekl
výše, byla to jen další výmluva.

Jednoho dne mě ale přivedl k hysterickému smíchu, když na VK
napsal, že stát by měl podporovat velké rodiny a vydávat veřejná
oznámení, aby zvýšil porodnost mezi Rusy.

 
 
Ne, samotná myšlenka je správná, je jistě nutné podporovat velké
rodiny. Zde však, jak se říká, došlo k případu, kdy „čí kráva by bučela“.
Chtěl jsem jen sarkasticky:

I bez jakékoli sociální reklamy a propagandy chápete, že ruský lid se o
sebe musí postarat, aby nevymřel, tak proč nechcete mít druhé a třetí
dítě?

Ale nekecal jsem ho, protože už je mi jasné, že chce, aby jiní lidé
zachránili ruský lid před vyhynutím, a nechce se zatěžovat dětmi - o
ruský lid se stará duší, ale ne svým tělem.

Dobře, dnes jsem vám chtěl říci nejen o našich demografických
problémech, ale také ukázat, co se děje s demografií ve dvou
vyspělých západních zemích: USA a Německu a porovnat s Ruskem.

Začněme USA.

Noviny Hill zveřejnily článek, že stále méně Američanů má nyní děti.

Počet Američanů bez dětí roste a výzkumy ukazují, že tento trend
nepolevuje.

Téměř 45 procent žen ve věku 15 až 49 let bylo v letech 2017 až 2019
bezdětných, podle Centra pro kontrolu a prevenci nemocí (CDC), což
je nárůst z přibližně 42 procent mezi lety 2015 a 2017.
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Zatímco stará data CDC jsou méně přímo srovnatelná, protože se
změnil rozsah zahrnutých věků, naznačují, že míra bezdětnosti roste
ještě déle: V roce 2002 bylo asi 40 procent žen a dívek ve věku 15 až
44 let bezdětných. 

 Výzkum ukazuje, že podíl Američanů, kteří nemají děti, bude
pravděpodobně nadále stoupat, protože více dospělých se aktivně
rozhodlo nemít děti nebo jim v tom brání plodnost, finanční problémy
nebo problémy v partnerství.

Nedávný průzkum Pew Research Center ukazuje, že 47 procent
dospělých do 50 let, kteří nemají děti, tvrdí, že je pravděpodobně nikdy
mít nebudou – o 10 procentních bodů více než v roce 2018.

Částečně je to způsobeno tím, že rostoucí počet dospělých se prostě
nechce stát rodiči. Asi 57 procent mladých dospělých v průzkumu Pew
uvedlo, že hlavním důvodem, proč pravděpodobně nikdy nebudou mít
děti, bylo to, že „prostě nechtějí“, ve srovnání s asi 31 procenty
bezdětných dospělých starších 50 let.

Ale pro většinu dospělých v USA, Alison Gemmill řekla The Hill,
bezdětnost je výsledkem okolností, nikoli volby. 

 Pro mnoho Američanů je zůstat bezdětná otázkou priorit. Někteří
dospělí nemají děti, protože během reprodukčního věku upřednostňují
svou kariéru, vzdělání, volný čas nebo jiné aktivity před založením
rodiny, řekl Gemmill The Hill.

Nyní se podívejme na populační růst ve Spojených státech a na to, kdo
jej řídí.

Populační růst je celkově nejrychlejší mezi menšinami a podle odhadu
amerického sčítání lidu z roku 2020 je 50 % dětí mladších 18 let v USA
příslušníky etnických menšin.
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Hispánci tvořili v letech 2010 až 2020 51,1 % celkového růstu populace
země. Hispánská populace se zvýšila z 50,5 milionu v roce 2010 na
62,1 milionu v roce 2020: nárůst o 23 % a číselný nárůst o více než
11,6 milionu Očekává se, že přistěhovalci a jejich potomci narození v
USA budou v nadcházejících desetiletích zajišťovat většinový růst
americké populace .

Od roku 2022 tvoří porody bílým americkým matkám asi 50 % z
celkového počtu v USA, což odráží 3% pokles od roku 2021. Za stejné
období se porodnost asijských žen a hispánských žen zvýšila o 2 % a 6
%.

Суммарный коэффициент рождаемости в Соединенных Штатах,
по оценкам на 2022 год, составляет 1,665 ребенка на женщину, что
ниже коэффициента замещающей рождаемости, равного
примерно 2,1.

Резюмируем. В США, судя по таблице не всё плохо, есть и общий
(красный прямоугольник) и естественный (зелёный прямоугольник)
прирост населения, но заметна и тенденция к снижению уровня
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рождаемости на 1000 человек (общий коэффициент рождаемости
— ОКР) — 10,7 (жёлтый прямоугольник), а судя по тому, что было
сказано чуть выше, прирост населения США сейчас
обеспечивается миграционным притоком, который составил 2 295
349 человек с 2021 по 2023 год, и повышенной рождаемостью в
среде мигрантов, а не коренного и не белого населения.

Теперь перейдём к Германии.

В газете «TAZ» имеется статья, в которой называются причины
снижения рождаемости у немецких женщин.

Расследование Федерального института демографических
исследований (BiB) в Висбадене, Германия, подтвердило
известные факты: уровень рождаемости в Германии уже много
лет составляет 1,39 ребенка на женщину.

С чем это связано? В течение многих лет политика пыталась
противостоять этому: пособия на детей и родителей,
отцовские месячные, расширение услуг по уходу за детьми.
Почему некоторые тусовщики не позволяют убедить себя, что
иметь собственных детей — это главное?

 По словам Юргена Дорбрица, научного директора BiB,
отвечающего за исследование детей, это связано с
формулировками миссии. Из-за слишком большого количества и
слишком разных требований общества.

На Востоке доминирует принцип баланса между семьей и
работой, который также использовался в ГДР; на Западе
традиционно доминирует принцип домохозяйства. Это имеет
последствия: у восточных женщин сейчас в целом меньше
детей, чем раньше, и обычно только по одному ребенку на
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женщину. Немало матерей — одиночек. Для Дорбрица за этим
скрываются „прагматизм и самозащита“: вы также
воспитываете ребенка в одиночку и с низким доходом.

На Западе немногие женщины заводят несколько детей, обычно
в семье. „Брак и дети более тесно связаны в старых землях
Германии“, — объясняет Дорбриц.

Правда, миссия домохозяйки дает трещину. По его словам,
следствием этого является то, что женщины, которые
предпочитают этого не делать, часто вообще отказываются
от детей. Четверть женщин в возрасте до 40 лет не имеют
детей, а из числа женщин-академиков 30 процентов бездетны.

То есть немцы тоже пытались повысить рождаемость за счёт
пособий и льгот для родителей. Ввели даже какое-то пособие для
отцов. Не помогло.

Строительство карьеры и нежелание утруждать себя
воспитанием детей оказались для немцев главными
факторами снижения рождаемости.

Долгое время в Германии был один из самых низких в мире
показателей рождаемости, суммарный коэффициент рождаемости
— от 1,3 до 1,4.

В 2021 году произошло небольшое его увеличение до — 1,58, но
затем он начал сползать туда, откуда и приподнялся.

В 2022 коэффициент упал до 1,46, а каким он стал в 2023-ем, пока
не опубликовано, однако, заглянув в таблицу ниже, мы увидим, что
он явно снизится и очень значительно по сравнению с 2022-ым.
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С 2021 по 2023 год население Германии выросло на 1 352 982
человека (красный прямоугольник).

Казалось бы отлично, но…

…при этом число родившихся детей в эти же годы снизилось
(синий прямоугольник): в 2022 году родилось на 56 тыс. детей
меньше, а в 2023 году на 102,5 тыс. детей меньше, чем в 2021
году. Оцените, кстати, как заметно снизился и коэффициент
рождаемости (ОКР) в расчёте на 1000 человек (жёлтый
прямоугольник) — 8,2.

Таким образом, естественная убыль населения Германии с 2021
по 2023 год составила 556 122 человек, а прирост за то же время,
напомню, 1 352 982 человек.

Резюмируем. Население Германии также растёт за счёт
мигрантов, причём за два года их количество увеличилось на 1 909
104 человек с 2021 по 2023 год, это обстоятельство и обеспечило
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фактический прирост населения страны в условиях естественной
убыли населения.

Ну и теперь посмотрим, как обстоят дела у нас.

Если сказать коротко, то и нам похвастать практически нечем. В
России сейчас с рождаемостью, несмотря на увеличивающееся
количество мер поддержки семей так же плохо, как и в Германии.

Самый лучший период в плане демографии для нас был с 2011-го
по 2016-ый год, когда рождалось максимальное со времён СССР
количество детей, ОКР находился в промежутке от 12,5 до 13,3, а в
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течение трёх лет с 2013-го по 2015-ый год наблюдался даже
естественный прирост населения.

Но начиная с 2017 года население в России вновь начало
сокращаться увеличивающимися темпами. Суммарный
коэффициент рождаемости в 2023 году снизился до 1,41, а ОКР
упал до 8,7, что, к слову сказать, чуть лучше, чем в Германии (8,2)
в том же 2023 году.

Единственной позитив, который можно найти в этой таблице,
заключается в том, что на фоне снижения рождаемости не
идёт его общий рост.

То есть миграционный приток у нас не так значителен, как в
Германии, причём он немного сокращается и в основном идёт за
счёт граждан из одной соседней с нами родственной страны, а не
только за счёт граждан из республик СрА.

Согласно данным МВД, за десять месяцев 2021 года гражданство
РФ получили 609,9 тыс. чел., за десять месяцев 2022 года — 595,3
тыс. чел., а за десять месяцев 2023 года — 317,8 тыс. чел.

Но и это пока много. Нам не нужно увеличивать население страны
ценой увеличения межнациональной напряжённости, которую
создают мигранты из Средней Азии и особенно из Таджикистана и
Узбекистана.

Очень надеюсь, что благодаря вступившему в силу в 2023 году
новому закону «О гражданстве РФ» и начавшейся борьбой с ОПГ,
обеспечивающими мигрантам из этих республик получение
гражданства РФ, количество новых граждан из этих республик
начнёт заметно снижаться.
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No, Rusové si musí uvědomit, že pro přežití našeho lidu je nutné rodit
děti (alespoň tři, ale lépe více) a správně je vychovávat, aby i oni
usilovali o vytvoření velkých rodin a ne jen křičeli Internet o nahrazení
ruského lidu migranty, proklínání poslanců, vlády a prezidenta, i když to
je nutné udělat, protože konstruktivní kritika a zpětná vazba od občanů
jsou pro úřady velmi potřebné.

Vypněte emoce, zapněte mysl 
 https://dzen.ru

Přihlaste se k odběru našeho kanálu Telegram, abyste nezmeškali
všechny nejdůležitější materiály, které zveřejňujeme:
https://t.me/putin_today
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